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Protokół Nr XVI/2016
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica
odbytej w dniu 26 lutego 2016 rok c.

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i ąości.
Obrady XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Rokietnica rozpoczęły się o godz. gOo.
Otworzył je i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Rokietnica Pan Jerzy
Kondrat.
Przewodniczący Rady powitał radnych i gości uczestniczących w obradach sesji
w osobach:
Bożena Gmyrek
Magdalena Skupień - Jurkiewicz
Władysław Skupień
Wacław Kijanka
Lista obecności stanowi zał. nr 1do protokołu

Wójt Gminy Rokietnica
Skarbnik Gminy
Sekretarz Gminy
Sołtys wsi Czelatyce

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
Stan osobowy Rady Gminy Rokietnica liczy 15 radnych.
W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych.
Nieobecny radny - Janusz Skupień - usprawiedliwiony.
Lista obecności radnych stanowi zał. nr 2 do protokołu.

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z XV sesji Rady Gminy odbytej w dniu
27 stycznia 2016 roku.
Za przyjęciem protokołu z XV sesji głosowało 14 radnych, przeciwnych - O,
wstrzymujących się - o.
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z obrad XV sesji Rady Gminy
Rokietnica został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 4. Przedstawienie porządku obrad, rozpatrzenie wniosków w sprawie
ewentualnych zmian w porządku obrad.
l. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie porządku obrad.

--- ------------------------------



5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, które będą brane pod

uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym dla klas pierwszych szkoły
podstawowej i gimnazjum, dla których Gmina Rokietnica jest organem
prowadzącym.

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w Czelatycach
(działka nr 1199).

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w Czelatycach
(działka nr 1453).

10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w Czelatycach
(działka nr 1496)

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla Przewodniczącego Rady i
Radnym Rady Gminy Rokietnica.

12. Zapytania i wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad sesji.
Do porządku obrad zostały zgłoszone następujące wnioski:
Radny Kazimierz Bała - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju
Gospodarczego zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad
projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2016
rok polegających na rozdysponowaniu nadwyżki budżetowej za 2015 rok.
Radny Edward Jakubas - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i
Porządku Publicznego zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku
obrad projektu uchwały w sprawie zakupu działki z przeznaczeniem na
powiększenie cmentarza w Rokietnicy.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Kazimierza Bały.
Za jego przyjęciem do realizacji głosowało 14 radnych, przeciwnych było - O,
wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek jednogłośnie został przyjęty do
realizacji jako punkt 6 porządku obrad.
Wniosek radnego Edwarda Jakubasa został również poddany pod głosowanie,
Rada przyjęła go do realizacji 14 głosami "za" przy O - przeciwnych i O -
wstrzymujących się.
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie nabycia
nieruchomości na powiększenie cmentarza w Rokietnicy został podjęty
jednogłośnie i realizowany będzie jako punkt 7 porządku obrad.
Pozostałe punkty porządku obrad zostaną przesunięte o 2.
Porządek obrad sesji po wprowadzonych zmianach został jednogłośnie przyjęty
do realizacji.



Ad. 5 Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.
Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami przedstawiała się
następująco:

prowadzone są systemem gospodarczym prace remontowe w
pomieszczeniach budynku Urzędu Gminy. Wszystkie pokoje biurowe zostały
pomalowane, w pokoju gdzie mieści się kasa dodatkowo wymieniono również
podłogę. Obecnie ułożone są płytki.
Do odnowienia pozostały 2 pokoje na II piętrze czyli sekretariat i pokój Wójta
oraz klatka schodowa,
- został wykonany gwarancyjny przegląd techniczny świetlicy środowiskowej w
Tuligłowach i Centrum Rehabilitacji w Rokietnicy, w ramach tego przeglądu
wykonawca usunął wskazane usterki ,
- dokonano rozeznania cenowego na urządzenia klimatyzacyjne i chłodzące,
które mają być montowane w świetlicy w Tapinie i Czelatycach, do tej pory
zgłosiła się jedna firma, kolejna zgłosiła się, ale nie przedłożyła swojej oferty,
- w dniu 2 lutego do Urzędu wpłynęło pismo z Powiatowej Stacji Sanitarno -
Epidemiologicznej w Jarosławiu mówiące o tym jakie warunki muszą spełniać
lokale, w których prowadzone jest żywienie zbiorowe. Pani Wójt przypomniała
przy tym, że świetlice działające na terenie gminy Rokietnica 'przystosowane są
do wydawania żywności w formie cateringu. Z każdym kto chce wynająć
świetlicę na różne uroczystości podpisywana jest umowa, z której wynika
jednoznacznie, że żywność podawana jest tylko w formie cateringu,
- w opracowaniu jest projekt decyzji o warunkach zabudowy n~ przebudowę
linii elektroenergetycznej wTuligłowach . Na chwilę obecną czynione są
uzgodnienia w tym zakresie z Okręgowym Urzędem Górniczym w Krośnie,
- opracowano projekt regulaminu korzystania z cmentarza i kaplicy w
Rokietnicy, po uzgodnieniu go z Urzędem Wojewódzkim zostanie on
przekazany radnym do rozpatrzenia na komisjach i opracowania projektu
uchwały w tej sprawie,
- do Urzędu Marszałkowskiego został złożony wniosek o dotację na drogę
dojazdową na .Panistaw" ze środków FOGR,
- do Starosty i Powiatowego Zarządu Dróg zostało wysłane pismo o wykonanie
rowu krytego i poszerzenie nawierzchni jezdni przy drodze powiatowej w
Tuligłowach (sąsiedztwo P. Romana), a także o zabezpieczenie osuwiska przy
drodze powiatowej wTuligłowach ( w pobliżu basenu strażackiego w górnej
częściwsi ),
- do Urzędu Marszałkowskiego został złożony wniosek o środki finansowe na
przebudowę drogi gminnej w Czelatycach w ramach Programu Rozwoju
Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020,



- do Urzędu Wojewódzkiego przekazano wykaz zadań do realizacji w 2016 roku
w ramach usuwania klęsk żywiołowych,
- opracowany został projekt architektoniczno - budowlany budowy chodnika,
boiska sportowego, parkingów oraz placu zabaw dla sołectwa Tapin,
- w trakcie opracowywania są mapy pod wykonanie projektu chodnika od byłej
SKRw Rokietnicy w kierunku Woli do PanaA. Szozdy,
- gmina Rokietnica przystąpiła do sporządzenia wniosku o dofinansowanie na
opracowanie projektu Gminnego Programu Rewitalizacji,
- zamontowano 2 lampy oświetlenia ulicznego i układ pomiarowy w przysiółku
"Węgry" w sołectwie Wola, niebawem zostanie zamontowana jeszcze jedna
lampa,
- wydano 5 zaświadczeń o przeznaczeniu działek w Studium Uwarunkowań i
Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Rokietnica,
- przystąpiono do wycinki drzew w lesie gminnym w Tuligłowach w tzw.
.Brzeźniku" . Do wycinki przeznaczono szczególnie dęby i osikę. Zadanie to
zostanie wykonane II etapach. Na chwilę obecną zostało wycięte 34 drzewa,
- opracowano 7 decyzji na wycinkę drzew,
- wprowadzono 15 korekt deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie
odpadami komunalnymi, Pani Wójt zwróciła się jak zawsze do radnych z prośbą
o przypominanie mieszkańcom o obowiązku zgłaszania zmian zachodzących w
liczebności członków rodzin z racji wyjazdów, urodzin czy powrotów, gdyż od
tego zależy wysokość opłat za wywóz odpadów,
- odbyło się Walne Zgromadzenie Przedstawicieli Gminnej Spójki Wodnej w
Rokietnicy, na którym wybrano nowy Zarząd. Rejonowy Związek Spółek
Wodnych w Jarosławiu przygotuje do Wojewody wniosek o środki finansowe
na zadania do realizacji w 2016 r. po rozpoznaniu zapotrzebowania w terenie,
- wydano 2462 decyzje na wymiar podatku należnego w 2016 rok, które
zostały rozprowadzone do adresatów,
- wydano 5 decyzji z tytułu nabycia gruntów,
- przyjmowane są wnioski o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie
oleju napędowego, na chwilę obecną przyjęto 232 wnioski i wydano 81 decyzji
przyznających ten zwrot,
- przyjęto 8 deklaracji w sprawie podatku od środków transportowych,
- przyjęto do aplikacji Źródło 35 wniosków na dowody osobiste, a wydano ich
13,
- zmigrowano do aplikacji Źródło 18 aktów stanu cywilnego, a wydano z tej
aplikacji 25 odpisów aktów stanu cywilnego,
- wydano 16 zaświadczeń potwierdzających zameldowanie, 1 zaświadczenie o
stanie cywilnym, oraz 2 zaświadczenia stwierdzające brak okoliczności
wyłączających zawarcie małżeństwa,



- udzielono jednej parze ślubu cywilnego, ponieważ są głosy na temat
organizacji w urzędzie gminy profesjonalnej sali do udzielania ślubów należy
przypomnieć, że śluby cywilne udzielane są bardzo sporadycznie, a gdy
nowożeńcy sobie życzą taki ślub to odbywa się on w gabinecie Wójta, jest też
taki zamysł, aby docelowo organizować takie śluby w sali narad, nadając jej
odpowiedni wystrój,
- odbywają się zebrania sprawozdawczo- wyborcze w jednostkach Ochotniczych
Straży Pożarnych, w najbliższym czasie planowane są zebrania wiejskie w
poszczególnych sołectwach,
- do Zarządu Wojewódzkiego zasp RP złożono wniosek na dofinansowanie
zakupu sprzętu ratowniczego wg zamówień złożonych przez poszczególne
jednostki OSP z terenu gminy,
- dla orkiestry dętej działającej przy OSP w Tuligłowach zakupiono futerał na
trąbkę i statywy pod nuty na łączną wartość 510 zł,
- rozpoczął pracę Klub Honorowych Dawców Krwi "Niejedna krew", który na
chwilę obecną liczy 14 członków,
- pracują wszystkie świetlice wiejskie, które organizują różnego rodzaju zabawy,
gry i konkursy dla dzieci i młodzieży, przy konkursach nagradzane są 3 pierwsze
miejsca,
- aby utrzymać w ciągłej sprawności technicznej urządzenia dostarczające wodę
pitną i odprowadzające ścieki, konieczne są stałe działania polegające na
monitorowaniu tych urządzeń, a w razie awarii natychmiastowe ich usuwanie,
głównym kosztem utrzymania tych urządzeń jest energia elektryczna, koszty
usuwania awarii, koszty badań składu wody i osadu jak również bezumowne
korzystanie z wody i kanalizacji, czy też umyślne niszczenie urządzeń wod -kan.
Aby w jak największym stopniu zminimalizować te koszty będą prowadzone
kontrole w tym zakresie oraz rozpoznanie cenowe w celu zakupu urządzenia
zadymiającego. Na terenie gminy był odkryty przypadek nielegalnego poboru
wody, który znalazł swój finał w sądzie,
- kontynuowana jest wymiana wodomierzy, którym upłynął termin ważności,
- rozpoczęto czynności przygotowawcze do budowy dodatkowej studni
głębinowej w Tapinie ,
- prowadzona jest procedura zmierzająca do wyłonienia wykonawcy budynku
gospodarczego na oczyszczalni ścieków,
- został ogłoszony konkurs na realizację zadań publicznych polegających na
wspieraniu i upowszechnianiu kultury fizycznej w 2016 roku na terenie gminy
Rokietnica. Otwarcie ofert nastąpi w dniu 29 lutego br.
- trwają przygotowania do realizacji rządowego programu "Rodzina 500+",
ponieważ program zostanie uruchomiony z dniem 1 kwietnia 2016 roku,



kryteria przyznawania tych świadczeń są podawane w środkach masowego
przekazu, tak że każdy ma dostęp do tej wiedzy,

przygotowano zarządzenia w sprawie ustalenia wysokości dotacji
przysługującej na jednego ucznia niepublicznych przedszkoli i niepublicznych
punktów przedszkolnych w gminie Rokietnica w 2016 rok, oraz przygotowano
porozumienia w tych sprawach. Chodzi tu głównie o "Ochronkę" w Tapinie, do
której uczęszczają dzieci z ościennych gmin. Pobyt tych dzieci w ochronce
dotowany jest przez gminy, z których one pochodzą.
W dyskusji nad przedstawioną informacją głos zabrał radny Jan Karuś, który
poruszył sprawę ściętych topoli w Tapinie twierdząc, że gdy poleżą one jeszcze
przez czasjakiś, to nikt nie zechce ich kupić nawet na "oko".
Kolejna sprawa przedstawiona przez radnego J. Karusia dotyczyła ujęcia wody
koło sklepu. Według Pana radnego należy przygotować odpowiedni plan i jak
najszybciej zgłosić go firmie, która zbada zasobność tego ujęcia, aby nie
blokować prac przy basenie. Kolejna sprawa to wycięcie grabów rosnących w
sąsiedztwie planowanego placu zabaw, by w przyszłości nie zagrażały bawiącym
się tam dzieciom.
Odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy stwierdzając, że jeżeli chodzi o badanie
zasobności wody w Tapinie, to był specjalista, który określił lokalizację źródła w
okolicach basenu, będzie też badanie zasobu wody w okolicy sklepu, po to by
określić czy będzie robiona studnia, czy basen.

Ad. 6. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w blIdżecie gminy
Rokietnica na 2016 rok polegajgcych na rozdysponowaniu nadwyżki
budżetowej.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Magdalena Skupień
Jurkiewicz.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.
Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciwnych - O,
wstrzymujących się -O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy
na 2016 rok została podjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 3 do protokołu

Ad. 7. Podjecie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Pan Mariusz Mokrzyński .
Po poddaniu pod głosowanie przedstawionego projektu uchwały za jego
przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nabycia nieruchomości
została podjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu.
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.
Projekt uchwały przedstawiła Pani Marta Kowalska.
Po poddaniu pod głosowanie przedstawionego projektu uchwały za jego
przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzeniaetaryf za
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków została podjęta
jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu.

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, które będg brane
pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkoły
podstawowej i gimnazjum, dla których Gmina Rokietnica jest organem
prowadzgcym.
Projekt uchwały przedstawił Pan Wiesław Karpiński.
Radny Edward Jakubas zwrócił się z pytaniem czy prowadzona jest
dokumentacja jeśli chodzi o punkty będące kryterium przy rekrutacji do klas
pierwszych?
Odpowiedzi udzielił Pan W. Karpiński stwierdzając, że w każdej szkole taka
dokumentacja jest prowadzona.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.
Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw - O , wstrzymuj~cych się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu.

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości - działka nr
1199 w Czelatycach.
Projekt uchwały przedstawił Pan Mariusz Mokrzyński.
Po poddaniu pod głosowanie przedstawionego projektu uchwały za jego
przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży
nieruchomości została podjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu.

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości - działka nr 1453
w Czelatycach.

Projekt uchwały przedstawił Pan Mariusz Mokrzyński.
Po poddaniu pod głosowanie przedstawionego projektu uchwały za jego
przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O.



Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży
nieruchomości została podjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu.

Ad. 12. Podjecie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości - działka nr
1496 w Czelatycach.
Projekt uchwały przedstawił Pan Mariusz Mokrzyński.
Po poddaniu pod głosowanie przedstawionego projektu uchwały za jego
przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw - O, wstrzymujących się - O.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży
nieruchomości została podjęta jednogłośnie.
Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. 13. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet
dla Przewodniczgcego Rady i Radnych Rady Gminy Rokietnica.
Projekt uchwały przedstawiła Pani Marta Kowalska
W dyskusji nad przedstawionym projektem uchwały głos zabrali:
Radny Edward Jakubas - zgłosił poprawki natury redakcyjnej, a mianowicie
przypomniał, iż w podstawie prawnej przedstawionego projektu uchwały musi
być przywołane Rozporządzenie Rady Ministrów mówiące o maksymalnej
wysokości diet dla radnych, w paragrafie 2 pkt 3 literę "i" zastąpić słowem
"Iub".
Radny Stanisław Drzymała odniósł się do zapisu punktu 5 w paragrafie 2
projektu uchwały pytając czy rzeczywiście radny otrzyma tylkb jedna dietę,
choć może brać udział w 2 posiedzeniach w tym samym dniu.
Odpowiedzi udzielił radny Edward Jakubas informując, że zapis punktu 5 jest
zgodny z przepisami prawa . Poinformował przy tym, że gro gmin wypłaca
radnym dietę zryczałtowaną, więc ilość posiedzeń komisji czy sesji nie ma tu
znaczenia. Ryczałtowy sposób wypłaty diet dla radnych obniża tylko częściowo
dietę miesięczną za nieobecność radnego na posiedzeniu komisji lub sesji w
danym miesiącu. Projekt naszej uchwały za nieobecność na posiedzeniu
skutkuje pozbawieniem go całkowicie diety bez względu na przyczynę
nieobecności. W mojej ocenie stwierdził dalej radny jest to projekt bardziej
restrykcyjny niż ryczałtowy, gdyż w tamtym przypadku można pobierać dietę
bez względu na to, czy w danym miesiącu zwołano posiedzenie komisji lub
sesję, natomiast nasz projekt uchwały daje możliwość pobrania radnemu diety
tylko w przypadku uczestniczenia w sesji lub komisji. Jeżeli zaś chodzi o koszty
podwyżki diet, które obciążają budżet gminy, to wcale nie muszą być one
znacząco odczuwalne, a mogą wręcz pozostać na dotychczasowym poziomie,
jeśli zostanie zmniejszona ilość posiedzeń komisji. Można przecież, stwierdził



dalej radny kumulować tematy, czy np. omawiać na jednym posiedzeniu więcej
spraw.
Radny Jan Karuś stwierdził, że jest przeciwny temu by przedstawiony projekt
uchwały w sprawie diet głosować w całości, ponieważ są różne głosy, jeśli
chodzi o poszczególne propozycje co do wysokości diet. Radny stwierdził dalej,
że jest przeciwny podnoszeniu diet radnym , natomiast przewodniczącym
komisji i wiceprzewodniczącym Rady proponuje podnieść dietę o 50 zł .c

Radny Edward Jakubas stwierdził, że nie padła propozycja zmiany diety dla
Przewodniczącego Rady przedstawiona w projekcie uchwały, oznacza to, że
punkt 1 w paragrafie 1 projektu uchwały pozostaje bez zmian, radny Jan Karuś
proponuje zmiany w paragrafie 2 projektu uchwały, które należy sprecyzować
i podać w formie wniosków.
W tym momencie Przewodniczący Rady ogłosił 10-cio minutową przerwę.
Powznowieniu obrad radny Jan Karuś zgłosił następujące wnioski:
wniosek I - w paragrafie 2 pkt. 1 projektu uchwały wprowadzić następujący
zapis " Wiceprzewodniczący Rady otrzymuje dietę w wysokości 300 zł za
prowadzenie obrad sesji w zastępstwie Przewodniczącego Rady, w pozostałych
posiedzeniach sesji lub komisji 200 zł".
Przedstawiony wniosek został poddany pod głosowanie:
Za jego przyjęciem głosowało 4 radnych, przeciw głosowało 8 radnych, 2
radnych wstrzymało się od głosu.
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty do realizacji.
wniosek II - w paragrafie 2 pkt 2 projektu uchwały wprowadzić następujący
zapis" Przewodniczący komisji stałych za prowadzenie obrad komisji 250 zł,
za udział w sesji 200 zł, pozostali członkowie komisji 200 zł za sesję lub
komisję",
Przedstawiony wniosek został poddany pod głosowanie:
Za jego przyjęciem głosowało 4 radnych, przeciw głosowało 9 radnych, 1 radny
wstrzymał się od głosu.
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty do realizacji.
Wniosek III - w paragrafie 2 pkt 3 projektu uchwały wprowadzić następujący
zapis" pozostałym radnym 200 zł za udział w sesji lub posiedzeniu komisji".
Przedstawiony wniosek został poddany pod głosowanie.
Za jego przyjęciem głosowało 3 radnych, przeciw głosowało 9 radnych, 2
radnych wstrzymało się od głosu.
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty do realizacji.
Radny Edward Jakubas stwierdził, że skoro wszystkie wnioski zgłoszone przez
radnego J. Karusia nie uzyskały akceptacji Rady, dlatego w tym stanie rzeczy on
zgłasza swoje wnioski a mianowicie:



wniosek I - w paragrafie 2 pkt 1 wprowadzić następujący zapis" dla radnych
pełniących funkcję Wiceprzewodniczących Rady dieta w wysokości 250 zł za
udział w sesji Rady i 220 zł za udział w posiedzeniu komisji, których są
członkami".
Wniosek został poddany pod głosowanie.
Za jego przyjęciem głosowało 5 radnych, przeciw głosowało 8 radnych, 1 radny
wstrzymał się od głosu. .'
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty do realizacji.
wniosek II - w paragrafie 2 pkt 2 wprowadzić następujący zapis " dla
Przewodniczących komisji stałych 220 zł za udział w obradach sesji i 250 zł za
posiedzenie komisji".
Wniosek został poddany pod głosowanie.
Za jego przyjęciem głosowało 5 radnych, przeciwnych było 7 radnych, 2 radnych
wstrzymało się od głosu.
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty do realizacji.
Wniosek został poddany pod głosowanie.
Wniosek III - w paragrafie 2 pkt 3 wprowadzić następujący zapis" pozostałym
radnym 220 zł za udział w obradach sesji lub posiedzeniu komisji".
Wniosek został poddany pod głosowanie.
Za jego przyjęciem głosował 1 radny, przeciwnych było 11 radnych, 2 radnych
wstrzymało się od głosu.
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty do realizacji.
Przewodniczący Rady odnosząc się do zaistniałej sytuacji stwier.,dził, że skoro
zostały odrzucone wszystkie wnioski, które wprowadzałyby zmiany do projektu
uchwały w sprawie wysokości diet dla radnych , poddaje pod głosowanie
pierwotny projekt uchwały przesłany radnym pod obrady dzisiejszej sesji.
Za przyjęciem tego projektu uchwały głosowało 8 radnych, przeciwnych było 3
radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia wysokości i
zasad wypłaty diet dla Przewodniczącego Rady i Radnych Rady Gminy
Rokietnica została podjęta większością głosów.
Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. 14. Zapytania i wolne wnioski.
W wolnych wnioskach głos zabrali:
Radny Stanisław Drzymała zaproponował, aby przy drodze koło Pana Jana
Kapłona (w tym miejscu jest zakręt) postawić słup z oświetleniem ulicznym.
Wójt Gminy odpowiadając na ta propozycje poinformowała, że w to miejsce
został wysłany elektryk do rozpoznania sprawy.



Radny Władysław Niemczycki zapytał o dwie sprawy. Pierwsza: na jakim etapie
w działaniu jest droga Zagumienna. Druga: czy byłaby możliwość sprzedania
starych samochodów strażackich, które znajdują się na bazie byłej SKR.
Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt stwierdzając, że są problemy z niektórymi
właścicielami jeżeli chodzi o drogę zagumienną, ale być może uda się tą sprawę
załatwić. Jeżeli zaś chodzi o sprzedaż samochodów OSP, to jedynie można je
sprzedać jako złom.
Radny Kazimierz Bała zwrócił uwagę na temat dotyczący przeglądu hydrantów,
bo jak twierdzi z niektórych z nich nie można korzystać w związku z tym należy
zlecić pracownikom oczyszczalni sprawdzenie jak działają hydranty.
Radny Władysław Niemczycki zwrócił uwagę na brak skrzynek na zasuwach,
dlatego czasem jest bardzo trudno dostać się do tych urządzeń.
Wójt Gminy zapewniła radnych, że Pan Winiarski, który jest odpowiedzialny za
te sprawy dostanie polecenie wykonania zadań, na które radni zwrócili baczną
uwagę.
Radny Józef Bańcarz przypomniał o wycince gałęzi zwisających nad droga
powiatową na Woli.
Radny Kazimierz Wojtowicz złożył wniosek w trybie art. 23 ustawy o
samorządzie gminnym dotyczący remontu drogi od Pana Wiesława Kurzydło w
kierunku do Pani Zofii Jakubas.
Wniosek stanowi zał. nr 10do protokołu.
Radny Edward Jakubas zwrócił się z pytaniem czy został ogłoszony konkurs na
działalność sportową?
Wójt Gminy stwierdziła, że tak.
Radny Kazimierz Bała zwrócił się z pytaniem: jakie są postępy prac związanych
z remontem tzw. ulic w Czelatycach?
Wójt Gminy odpowiadając na to pytanie stwierdziła, że aby móc cokolwiek na
tych drogach zrobić, gmina musi pozyskać akty własności tych gruntów np.
przez zasiedzenie. Gmina nie może być tylko władającym, musi być ich
właścicielem. Pierwsze kroki w tym temacie zostały już poczynione, ponieważ
został złożony do sądu wniosek o zasiedzenie.
Radny Wiesław Koniuszy zwrócił się z pytaniem: jaka jest możliwość
wybudowania oświetlenia ulicznego od Pana Leszka Bębna w kierunku do Pana
LeszkaJakubasa?
W odpowiedzi Pani Wójt poinformowała, że w tym przypadku koniecznym
będzie wykonanie całego projektu tej inwestycji.
Pan Wacław Kijanka - sołtys wsi Czelatyce poruszył również temat oświetlenia
ulicznego w swojej wsi.
Wójt Gminy odpowiadając sołtysowi stwierdziła, że w tym przypadku potrzebna
jest również pełna dokumentacja i dodała, że więcej jest możliwości przy



modernizacji linii elektrycznych np. dostawienie słupa do biegnącego ciągu i
podwieszenie lampy niż budowa całkiem nowej linii.
Radny Władysław Niemczycki zwrócił się z pytaniem: nowobudowane chodniki
muszą być takie szerokie i czy wszystkie musza być rurowane? Radny uważa, że
póki są suche lata to drogi będą się trzymać nieźle, przy latach mokrych po
prostu się porozpadają.
Wójt Gminy odpowiadając radnemu stwierdziła, że jeżeli budowany jest
chodnik przy drogach powiatowych to projekt tych inwestycji wykonuje
Powiatowy Zarząd Dróg, jeżeli chodzi o drogi lokalne to projekty chodników
muszą spełniać wszystkie wymogi określone przepisami prawa w tym, zakresie.
Sekretarz Gminy Władysław Skupień przypomniał radnym, że 30 kwietnia
upływa termin składania przez radnych oświadczeń majątkowych.
Poprosił jednocześnie, aby radni wcześniej spełnili ten obowiązek nie czekając
na ostatni moment.

Ad. 15. Zakończenie obrad sesji.
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy
w całości, o godz. 1130 Przewodniczący Rady zamknął jej obrady.
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